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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tervezi -e a kormány, hogy valamiféle célzott 
segítséget nyújt a bajba került családoknak?" 

Tisztelt Minisztert Úr!

Az építőipari alapanyagok esetében drasztikus volt az áremelkedés az elmúlt hónapokban. 2021. év 
január-május hónapban előre nem látott áremelkedések voltak tapasztalhatók az építési piacon: a 
betonért tizenhat, a hőszigetelő anyagokért ötvenöt, a faanyagokért kilencvenhárom százalékkal 
kellett többet fizetni, aki építkezik, milliókkal fizet most többet, mint pár hónapja fizetett volna a 
kész házért. Napi árazást vezettek be, amire húsz év óta nem volt példa. 

Hatalmas a munkaerőhiány és a jelentős számú építkezés miatt egyre jobban kitolódnak a 
munkálatok, ami még jobban tovább fokozza a tervezett költségeket.

A kialakult helyzet miatt számos család kerül lehetetlen helyzetbe, nem tudják a tervezett 
költségvetésből, adott esetben a felvett hitelből megépíteni, felújítani a házukat, lakásukat. Sokan 
eladni kényszerülnek az ingatlanjaikat jóval áron alul, kisebb lakásba vagy albérletbe költöznek.

Kérem Miniszter Urat, szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

Van -e a kormánynak bármi adata arról, hogy hány család kényszerült eladni az ingatlanját, hányan 
kényszerültek visszafizetni az igénybe vett családtámogatási formák bármelyikét?

Tervezi -e a kormány, hogy valamiféle célzott segítséget nyújt a bajba került családoknak?

A tervezett intézkedésen túl, hogyan próbálják mederben tartani az építőanyagárakat, hogyan segítik
a magyar családokat, hogy ne lankadjon az építkezési, felújítási kedv?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.



Tisztelettel:

Hohn Krisztina (LMP)

Budapest, 2021. 07. 21.

1


